

PUBLIC NOTICE

Hong Leong Investment Bank Berhad (10209-W)

BEWARE OF FRAUDULENT INVITATIONS *To Subscribe For Shares Or Financial Products*

It has been brought to our attention that false invitations to subscribe for financial products or shares via initial public offering, rights issuance, or placement exercise (“Offers”) are in circulation. Such Offers may be in the form of emails, written communications, or telephone calls (“Communications”) and hold out or purport to represent or be from Hong Leong Investment Bank Berhad (“HLIB”) and /or its affiliates.

These unauthorised /fraudulent Offers may mention that bank account details (for remittance or deposit of subscription monies) would be provided upon calling a given telephone number or via instructions from a specific email address or fax number.

HLIB and its affiliate companies bear no responsibility for amounts deposited in response to such Offers.

These Communications may look visually authentic and carry (what would appear to be) the letterhead, ID or domain name of HLIB. The following pointers may help you identify fraudulent Offers /Communications: -

- HLIB will not ask subscribers to contact any individual or third party for remittance account details.
- All share issuances are accompanied by an offering document. Please request for a copy to verify relevant details before subscribing or investing.

We advise all parties to ensure that payments to HLIB clearly state or identify the recipient as ‘Hong Leong Investment Bank Berhad’. Please contact HLIB via telephone at **+603 2083 1800 / +603 7723 3030** or email **helpdesk@hlib.hongleong.com.my** if you receive an unsolicited call, email, text or letter, or suspect HLIB’s name and identity is being used fraudulently.

NOTIS AWAM

Hong Leong Investment Bank Berhad (10209-W)

BERWASPADA TERHADAP PELAWAAN PALSU UNTUK MELANGGAN SAHAM ATAU PRODUK KEWANGAN

Kami sudah menyedari bahawa pelawaan palsu untuk melanggan produk kewangan atau saham melalui tawaran awam awal, terbitan hak (rights issuance), atau melalui tawaran persendirian (placement) (“Tawaran”) sedang dalam edaran. Tawaran sedemikian yang mungkin dalam bentuk e-mel, komunikasi bertulis atau panggilan telefon (“Komunikasi”), kononnya atau bermaksud mewakili Hong Leong Investment Bank Berhad (“HLIB”) dan /atau syarikat-syarikat sekutunya.

Tawaran tanpa keizinan /palsu ini mungkin menyebutkan bahawa butiran akaun bank (untuk pengiriman wang atau deposit wang langganan) akan diberikan setelah nombor telefon tertentu dihubungi atau dipanggil, atau melalui arahan yang diterima daripada alamat e-mel atau nombor faks yang khusus.

HLIB dan syarikat-syarikat sekutunya tidak bertanggungjawab terhadap jumlah yang didepositkan sebagai balasan kepada Tawaran tersebut.

Komunikasi ini secara visual mungkin kelihatan sah dan kelihatan seperti tertera pada kepala surat syarikat HLIB, atau menggunakan ID atau nama domain HLIB. Petunjuk berikut boleh membantu anda mengenal pasti Tawaran /Komunikasi palsu:

- HLIB tidak akan meminta pelanggan menghubungi mana-mana individu atau pihak ketiga untuk mendapatkan atau dimaklumkan butiran akaun kiriman wang atau akaun deposit.
- Semua terbitan saham disertakan dengan dokumen tawaran. Sila minta salinan dokumen tawaran untuk mengesahkan butiran yang berkaitan sebelum melanggan atau melabur.

Kami menasihati semua pihak untuk memastikan bahawa pembayaran kepada HLIB dengan jelas menyatakan atau mengenal pasti penerima sebagai “Hong Leong Investment Bank Berhad”. Sila hubungi HLIB melalui telefon **+603 2083 1800 / +603 7723 3030** atau e-mel kepada **helpdesk@hlib.hongleong.com.my** jika anda menerima panggilan, e-mel, teks atau surat tanpa diminta, atau mengesyaki nama dan identiti HLIB adalah palsu.

通告

Hong Leong Investment Bank Berhad (10209-W)

注意各种购买股票或金融产品的欺诈邀请

我们注意到市面上正在流传通过首次公开募股 (IPO)、认购附加股或配股来认购股票或签购其他金融产品的欺诈邀请 (“邀请”)。这些邀请可能采用电邮, 书信或电话的形式 (“媒介”) 发出, 对方会坚称代表或宣称来自Hong Leong Investment Bank Berhad (以下简称 “HLIB”) 和/或其关联公司。

这些未经授权或欺诈邀请可能会提到, 在拨打指定电话号码或联系指定电邮或传真号码后, 才会提供银行账户的详细信息 (用于汇款或存入认购之款项)。

若有人接受这类邀请而存入金额, HLIB及其关联公司概不负责。

这些媒介可能看起来像似真的, 还可能附上(看起来像似)HLIB的信笺、ID或域名。下列提示可以帮助您识别欺诈邀请/媒介:

- HLIB不会要求认购者联系任何个人或第三方, 以获取汇款账户的详细信息。
- 所有股份发行都附带招股书。请在认购或投资前, 索取招股书以确认相关详情。

我们建议大家在付款时, 确认款项是支付给HLIB或确定收款人为“Hong Leong Investment Bank Berhad”。如果您收到未应邀之电话、电邮、简讯或信函, 或怀疑HLIB的名称和身份被盗用, 请拨打**+603 2083 1800 / +603 7723 3030** 或电邮至 helpdesk@hlib.hongleong.com.my 与HLIB联系。